



**The Lightseekers**  
Rock band

**Press Kit 2007**

*"For their first opus, the Lightseekers deliver the keys of a first mission made a success!"*  
– Nouvelle Vague

*"Lightseekers (...) on stage is thrilling. You end up singing the chorus so easily that it becomes pure pleasure!"*  
– Seigneurs du Metal



**Online PDF Press kit**

Ask for a high-res Paper version with CD, lyrics and DVD

Write us : [info@silencerecords.com](mailto:info@silencerecords.com)



**Gus Monsanto**  
Lead vocals  
Guitar



**Patrice Clapier**  
Lead guitar  
Backing vocals



**David Shabtai**  
Keyboards  
Backing vocals



**Jérôme Courenq**  
Bass guitar



**Stéphane Nicolas**  
Drums



**Frédéric Geai-Schmitt**  
Rhythm guitar



## About the Lightseekers

Lightseekers is ready to knock your socks off on stage. Their first album, about to be released in 9 territories in Asia, incl. Japan, unfolds how the six musicians hold tight musically and as friends. Definitely rock sounding with both classic and modern colors, poetic and at the same time thought-provoking lyrics, imagery in the line of their multiple musical influences... such is the asserting personality of yet an easy-going band.

After a much talked-about showcase in 2006 that attracts over 700 people in 2 nights, the Lightseekers, aiming to reach the largest audience, work endlessly towards their goal. In the very beginning, Patrice Calpier (guitar) later joined by his cover band, meets David Shabtai (keyboard) in 2004. Sharing the same immediate motivation, the first songs are then being written.

*Lightseekers est prêt à en découdre sur scène. Leur premier album, en vue d'une sortie dans 9 pays en Asie, incl. Japon, révèle la complicité amicale et musicale des six musiciens passionnés. Un son résolument Rock aux couleurs classiques et modernes à la fois, un message fort en évocations et en prises de conscience, ainsi qu'un visuel à l'image de leurs influences musicales variées, telle s'affirme l'identité d'un groupe simple et naturel.*

*Suite à un showcase remarqué en 2006 qui attire plus de 700 personnes en 2 soirées, Lightseekers, ayant pour ambition de toucher le public le plus large, travaille sans relâche sur son objectif. A l'origine, accompagné du cover band avec lequel il a écumé les scènes de la région, Patrice Clapier (guitare) rencontre David Shabtai (clavier) en 2004. Nourries par une motivation immédiate et partagée, les premières compositions dès lors voient le jour.*

## [Music Video]

*Lightseekers* - promotional  
on DVD - including behind the scene.

Total running time: 9min45

Directed by: Matthis Chave

Produced by: David Shabtai



Shot and broadcasted in High Definition:

Available in streaming on [vimeo.com](http://vimeo.com)  
Downloadable on [www.lightseekers.fr](http://www.lightseekers.fr)

Streamed in low definition on YouTube,  
MyspaceTV, Aol Uncut Video, Yahoo Video,  
Google Video, Revver, Msn Soapbox Video,  
GoFish, ClipShack, Wat.Tv, DailyMotion.

**[Promo CD]**  
premix-premaster

**All inquiries (French & English)**

david@silencerecords.com  
www.lightseekers.fr  
myspace.com/thelightseekers  
david : +33-6 76 02 93 39

Silence records

t z a v music

**Photography**  
Stef De La Vega  
Matthieu Dumay

**Make-up artist:**  
Arielle Shabtai

**Visual coordination**  
Romain Dutourné

**Promotion**  
Yaëlle Shabtai  
Jérémy Courenq  
Guillaume Senentz

**Record production**  
David Shabtai / Silence Records

**Design & print production**  
Tzav Design